
PROGRAMSKO VOLILNE SEJE KRAJEVNIH KONFERENC SZDL
V vseh krajevnih akupnostlh naj bl bile do 31. oktobra programsko
volilne seje organlzacij socialistične zveze. V vsakem primeru pa
bl jih morali skllcati pred programsko volilno sejo občinske orga-
nizacije, kl se bo sestala 30. novembra. V večinl krajevnih konfe-
renc se niso mogli natančno držati dogovorjenega roka /n se je
zato sklic konference, razen redkih izjem, zavlekel v november.
Objavljamo kratka poročila iz konferenc, kl so že bile, za nekatere
od tistih, kijlh bodo sklicall po izidu našega glasila, pa objavljamo
kratko vsebinsko zasnovo. Iz večlne krajevnih konferenc pa žal
sploh nismo dobili poročll.

Gradišče: skupno, frontno
delovanje

V dvorani krajevne skupnosti je bila 24.
oktobra programskovolilna konferenca
KK SZDL. Udeležili so se je delegati KK
SZDL Gradišče ter predstavniki delegacij
in samoupravnih organov v KS. Navzoč je
bil tudi predsednik OK SZDL Ljubljana
Center Dušan Semolič.

V imenu delovnega predsedstva je kon-
ferenco vodil Ivo Bernard. Poročilo o de-
lu v preteklem enoletnem obdobju je v
imenu predsedstva podal predsednik KK
SZDL dr. Maiko Polič. Iz poročila je raz-
vidno bogato in vsestransko delovanje
KK SZDL. Posebej je bilo poudaijeno, da
je KK SZDL reševala skupne frontne na-
Ioge in skupna vprašanja, s katerimi smo
se soočali ob tesnem sodelovanju z drugi-
mi druibenopolitičnimi organizacijami v
KS. Zavzetost vrste krajanov, da skupaj
dogovoijene naloge tudi opravimo, je tisti
dejavnik, ki pomembno prispeva k soraz-
merni uspešnosti dela KK SZDL. Poleg
uspehov so bili omenjeni tudi problemi, s
katerimi se sooča KK SZDL.

Delo mladinske organizacije v KS še ni
v celoti zaživelo. Hišna samouprava ne
more zadovoljivo delovati, ker še vedno
nima materialne podlage. Na področju
ljudske obrambe in družbene samozašči-
te se vedno znova pojavljajo kadrovske
težave.

V programu za leto 1986 so bile nakaza-
ne predvsem naslednje naloge:

- volitve in angažiranje KK SZDL do
aprila 1986; '

- stalne naloge: nadaljnji razvoj hišne
samouprave, razvijanje delegatskega si-

stema, krepitev LO in DS, obveščaiije
krajanov in obravnava prostorskih pro-
blemov v KS.

V razpravi po poročilu so podali pri-
pombe k urejevanju Foersteijevega vrta,
kjer delk prepočasi napredujejo. Opozori-
lî so, da bomo morali posvetiti več pozor-
nosti samozaščiti in varnosti krajanov.
Ponovno so zastavili vprašanje ambulan-
te Miije, ki ni bila renovirana v dogovoije-
nem roku. Podprli so predlog za prizidek
pri šoli Majde Vrhovnik in ureditev sever-
nega dela okolice šole.

Posebej so na konferenci zahtevali, naj
se odpravi nered na področju stanovanj-
skega gospodarstva, bolj pa naj bo organi-
zirana tudi komunalna služba. Po poroči-
lih o delu krgjevne organizacije ZB NOV
Majda Vrhovnik, o delu KO Rdečega kri-
za, o delu Društva prijateljev mladine in
Društva upokojencev, so na konferenci
ugotovili, da je bila razprava o delu KK
SZDL kvalitetna, pokazala je veliko ak-
tivnost družbenopolitičnih in družbenih
organizacij v KS, njihovo zavzeto delo in
medsebojno povezanost.

Razpravljali so še o spremembah statu-
ta KS in se seznanili s poročilom kadrov-
ske koordinacije o pripravah na volitve in
evidentiranju možnih kandidatov. Za
predsednika KK SZDL je bil ponovno
izvoljen dr. Marko Polič, za podpredsed-
nika Bojko Bučar in za sekretaija Anica
Žalik.

Prule: še vedno preveč
formalizma

Ob znova komaj zadostni udeležbi (na-
mreč za sklepanje) so člani KK SZDL

Prule najprej pregledali delo y minulih 12
mesecih - in med drugim kritično ugoto-
vili, da marsičesa niso uredili v skladu z
zastavljenirh delovnim programom, da je
še zmeraj preveč formalizma in sestankar-
stva, premalo pa konkretnega obravnava-
nja problemov krajanov, kar je seveda tu-
di razlog njihovega slabotnega zanimanja
za delo krajevne organizacjje SZDL. Krat-
ka ocena varnostno-političnih razmer v
KS je opozorila na porast nekaterih kazni-
vih dejanj, zlasti vlomov in tatvin, pri te-
tner pa ima zaslugo tudi slabo delo hišnih
svetov, saj marsikje ne zaklepajo kieti ozi-
roma hišnih vhodov.

Posebej so opozorili na potek predkan-
didacijskih postopkov, saj je le malo
predlaganih tudi pripravljenih sprejeti
kandidaturo oziroma poznejše delegatske
dolžnosti. Krajane bodo s posebnim pi-
smom opozorili na pomen volitev.

Delovni program KK za naslednje leto
vsebuje vrsto sedanjih nalog, posebno po- •
zornost pa bo KK namenila usposabljanja
delegatov, nalogam na področju zdrav-
stva in socialne politike, informiranju itd.

Omeniti gre še, da je KK podaljšala
mandat nosilcem vodilnih funkcij v KK
SZDL, ki ji bo tako še prihodnje leto
predsedoval Franjo Dobaja.

Stari Vodmat: konferenca
bo 12. novembra _

Predsedstvo KK SZDL Stari Vodmat je
soglasno potrdilo predlog, da v nasled-
njem mandatnem obdobju opravljajo
funkcije v občinski konferenci Dušan Se-
molič, predsednik, Ivo Bernard podpred-
sednik in Boris Traunšek sekretar.

Ob zaključku so sklenili, da bo pro-
gramska konferenca KK SZDL Stari
Vodmat v torek, dne 12. novembra 1985.

Ajdovščina: pozornost
socialnim problemom

Letna programsko-volilna konferenca
krajevne organizacije SZDL Ajdovščina
bo 14. novembra. Obravnavali bodo vrsto
perečih vprašanj. Še posebej se bodo po-
svetili socialni problematiki, saj je število
krajanov, ki dobivajo različne oblike po-

moči, že kar zaskrbljujoče. V povezavi s
tem so tudi vzroki za manjšo odzivnost
oziroma pnpravljenost ljudi, da bi sodelo-
vali bodisi v delegatskem sistemu, bodisi
v organih krajevne samouprave. Pred de-
legati je predlog, naj bi sedanjemu pred-
sedstvu podaljSali mandat do pomladi
1986.

Tabor: posebna pozornost
skupščinskim volitvam

Na nedavni seji razširjenega predsed-
stva KK SZDL Tabor so se dogovorili, da
bo letna programska konferenca 11. no-
vembra. Na konferenci bodo pregledali
uspešnost opravljenega dela od lanskega
oktobra in se dogovorili za prihodnje na-
loge, med katerirni bodo nedvomno na-
jodgovornejše vse tiste, ki bodo sodile v
okvir priprav in izvedbo spomladanskih
skupščinskih volitev. Novo vodstvo kra-
jevne konference, so menili na seji, pa bo
moralo nameniti tudi več pozornosti orga-
niziranju mladinske organizacije in pri-
tegnitvi mladih v delo krajevne samou-
prave. Nekaj se je sicer že premaknilo, saj
so uspeli evidentirati za kandidate v tele-
sa, ki jih bomo volili spomladi, sorazmer-
no zadovoljujoče število mladih, kar pa še
zdaleč ni vse. Predvsem bi na Taboru že-
leli organizirati mladinsko organizacijo.
Prvi korak, pravijo, bo stoijen tudi že s
tem, da bodo v predsedstvo KK SZDL
volili tudi predstavnika mladih. V pred-
sedstvo bodo izvolili tudi predstavnika
TVD Partizan Tabor, s čimer nameravajo
poglobiti in utrditi medsebojno sodelo-
varye.

Na programski konferenci bodo poleg
ocene preteklega delovanja SZDL in na-
črtovaiya novega akcijskega programa iz-
popolnili tudi predsedstvo samo. Kandi-
dat za novega predsednika KK je Ciril
Burger, za podpredsednika France Dimec
in za sekrelaija Tatjana Pust.

Na seji razširjenega predsedstva pa so
potrdili v celoti tudi kandidature za vod-
stvo občinske konference SZDL.

V KS Josip Prašnikar bodo program-
sko volilno sejo KK SZDL združili s pro-
slavo Dneva republike. Sestali se bodo 19.
novembra ob 17.30 uri v prostorih krajev-
ne skupnosti. Vabljeni so vsi krajani.


